
 

  

 

 

 

 

 

 

 

Številka: 900-3/2024/2 

Datum: 12. 11. 2024 

 

ZAPISNIK  

15. REDNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA SKLADA ZAVODA 

VRTCI OBČINE MORAVSKE TOPLICE 

 

 

PRISOTNI: 

Člani upravnega odbora: Gordana Počič, Klaudija Goldinskij, Katja Breznik, Jan Berden, 

Silvija Ternar, Nina Palatin Horvat, Tadeja Kerman, ki piše zapisnik. Seje se je udeležila tudi 

ravnateljica Biserka Ocvirk. 

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 14. redne seje UO Sklada zavoda VOMT 

3. Dogovori za aktivnosti sklada v šol. l. 2024/2025 

4. Tekoče zadeve 

5. Razno 

 

K točki 1 

Predsednica UO Sklada je navzoče lepo pozdravila. Povedala je, da je prišlo do menjave članov 

upravnega odbora. Namesto Borbóle Miholič in Anke Bočkor sta bili izbrani Tadeja Kerman 

in Katja Breznik.  

 

K točki 2 

Vsi člani UO so dobili zapisnik 14. redne seje UO Sklada zavoda VOMT v pogled po 

elektronski pošti. Pripomb na zapisnik ni bilo. Sklep je bil soglasno sprejet.  

Sklep št. 1: Zapisnik 15. redne seje UO Sklada zavoda VOMT se potrdi. 



 

 

K točki 3 

Predsednica UO Sklada nam je povedala, da je pri knjigovodji Anki Bočkor preverila stanje 

financ sklada, ki trenutno znaša 505,68 EUR. Obvestila nas je tudi, da se iz programa botrstva 

mesečno prispeva 30 EUR za enega otroka, kateri znesek v deležu 125 EUR je prištet k 

skupnemu znesku. Na prireditvi Nočni pohod okrog Bukovniškega jezera se je zbralo 275 EUR, 

kar se bo še prištelo k skupnemu znesku. 

Dogovorili smo se, da se bodo sredstva za sklad zbirala na prireditvah, ki so načrtovana v sklopu 

LDN zavoda.  

Ravnateljica Biserka Ocvirk je dodala, da se je že in se bo še pozanimala glede plavalnega 

tečaja za otroke pred vstopom v šolo v Termah Vivat in v Termah 3000. Odločila se bo za 

ugodnejšo ponudbo.  

Dogovorili smo se, da bi se iz sklada delno krilo stroške za plavalni tečaj, o čemer bomo 

razpravljali, ko bodo znani zneski in seveda sredstva, ki bodo takrat na razpolago.  

Prav tako se bo ponudila pomoč pri sofinanciranju Vrtca v naravi, kot leta po prej.  

 

K točki 4 

Član UO Jan Berden je vprašal, kako je s pridobivanjem donacij iz dohodnine. Predsednica UO 

je povedala, da lahko posameznik donira v višini največ 0,3 % iz dohodnine na posamezno leto, 

da imamo nekaj malo sredstev iz tega deleža, vendar je to zelo malo.  

 

K točki 5 

Ravnateljica je povedala, da opaža, da nimamo materiala, kot npr. papirja za risanje in se v ta 

namen porablja nekoliko več pisarniškega papirja. Tudi strokovne delavke so se strinjale in 

povedale, da že zdaj starše in druge, prosijo, za različne materiale, ne samo za odpadni papir, s 

katerim lahko ustvarjajo.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 16.30 uri.  

 

Zapisnik zapisala     Predsednica UO Sklada zavoda VoMT 

 Tadeja Kerman        Gordana Počič 

   

 

 


